



Sigiriya Rock Fortress

Minneriya National Park Safari



Polonnaruwa Ancient City



- ✓ 新加坡航空來回香港與可倫坡經濟客位機票
Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Colombo by SQ
- ✓ 4晚酒店住宿連早餐、午餐及晚餐 (第1天及第5天晚餐除外)
4 nights hotel accommodation with daily breakfast, lunch & dinner (except 1st day meal & 5th day Dinner)
- ✓ 行程表上列明之行程
All itinerary mentioned on tour
- ✓ 全程專車接送及景點門票
All transportation & entrance fees on tour
- ✓ 英語司機兼導遊服務
English speaking chauffeur guide

私人小包團 – 2人成行

\$12,540+

5-10 位成人同行

\$13,160+ \$13,860+

3-4 位成人同行

2位成人同行



暢遊 : Dambulla 丹布勒、Kandy 康堤、Sigiriya 西畿利亞、Giragama 吉拉格瑪、Galle 加勒、Bentota 本托特、Colombo 可倫坡

2人成行 GV2

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁



※ 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。
Tour Code : SQCMBSL8DPKG25 Ref No. : 41041 WAL/03SEP25/4480/800

Page 1 of 3





Tour Itinerary

Day 1

Arrival to Colombo by flight →

Arrive at Colombo Airport, Greetings by the Guide at the Airport
Transfer to hotel (around 30mins)
Relax and refresh after the jetlag

🏨 Overnight at Regenta Arie Lagoon (or similar)



Day 2

● Meals: Breakfast at hotel

⇒ 🚕 Proceed to Dambulla 丹布勒 (around 3 hours 30mins)
⭐ Visit Dambulla Cave Temple (UNESCO Site)



● Meals: Lunch at local restaurant

⇒ 🚕 Proceed to Polonnaruwa (around 1 hour 20mins)
⭐ Sightseeing of Polonnaruwa Ancient City 波隆納魯沃古城 (UNESCO Site)
Its visitors with a timeless reflection of the country's glorious history. Once the site of Sri Lanka's second medieval capital, the quaint landscapes studded with sites of archaeological importance are all well-preserved

Upgrade Safari Option +HK\$300 per person

⇒ 🚕 Proceed to Minneriya (around 1 hour)
⭐ Minneriya National Park Safari 米內日亞國家公園

The biggest concentration of wild Asian elephants in the entire world may be found in Sri Lanka's Minneriya National Park, which is home to a wide variety of species. Nearly 31,000 hectares make up Minneriya National Park. Nearly 170 bird species and other animals are also found in the area. Jeep safaris are a popular way for visitors to go through the park, increasing their chances of seeing park animals in their natural habitat at twilight.

● Meals: Dinner at Sigiriya local restaurant

🏨 Overnight at Aliya Resort (or similar)

Day 3

⭐ Early morning Climb Sigiriya Rock Fortress 西畿利亞獅子岩 (UNESCO Site)

Sigiriya Rock Fortress, an 8th wonder of the world is a rare jewel among the many treasures in Sri Lanka. The famous Sigiriya frescoes of the buxom, wasp-waisted maidens bearing flowers, amidst the wilderness and ancient ruins.

● Meals: Breakfast at hotel

⇒ 🚕 Proceed to Kandy 康堤 (around 2 hours 45mins)
⭐ Visit Spice Garden in Matale



● Meals: Lunch at local restaurant

⭐ Visit Temple of the Tooth Relic (UNESCO Site)
⭐ Kandy Sacred City (UNESCO site) & Gem Museum visit

● Meals: Dinner at Kandy local restaurant

🏨 Overnight at Earl's Regency (or similar)

2人成行 GV2

有關套票的條款及細則請參閱最後一頁

※ 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。
Tour Code : SQCMBSL8DPKG25 Ref No. : 41041 WAL/03SEP25/4480/800



Tour Itinerary

Day 4

● Meals: Breakfast at hotel

⇒  Proceed to Giragama 吉拉格瑪 (around 35mins)

★ Visit Tea Factory

⇒  Proceed to Ambepussa 安貝普薩 (around 1 hour 16mins)

● Meals: Lunch at local restaurant

⇒  On Completion proceed to Bentota 本托特 (around 2 hours 40mins)

● Meals: Dinner at Bentota local restaurant

 **Overnight at Sheraton Kosgoda (or similar)**



Day 5

● Meals: Breakfast at hotel

⇒  Proceed to Galle 加勒 (around 1 hour 35mins)

★ Galle Fort sightseeing (UNESCO Site)

Sightseeing in Galle Fort, involves exploring its historic streets, ramparts, and colonial architecture, including landmarks like the Galle Lighthouse and the Old Dutch Hospital.



● Meals: Lunch at Galle local restaurant

⇒  Proceed to Colombo 可倫坡 (around 2 hours 15mins)

★ Colombo city tour & sightseeing

Colombo, is Sri Lanka's commercial capital and major port. A fine amalgamation of all the hues and cultures within this paradise isle. This chic metropolitan brings together the many facets of this island nation.

● Meals: Dinner as per your preference (Own arrangement)

⇒  Transfer from Colombo to airport (around 40mins)

Day 6

Departure by flight → Arrive to Hong Kong

 現凡訂購此套票，即可享有以下優惠價錢升級：

1. 以 HK\$3,600* 升級全程中文導遊服務 (每2-7人訂單起計，8人起訂單敬請查詢)

*每位客人需自行另交每日USD10小費予導遊

2. 以 HK\$12,720+ 升級至商務艙 (每成人計)

Price Includes :

- Roundtrip economy class air ticket between Hong Kong and Colombo by SQ
- 4 nights hotel accommodation with daily breakfast, lunch & dinner (except 1st day & 5th day dinner)
- All itinerary mentioned on tour
- All transportation & entrance fees on tour
- English speaking chauffeur guide
- 0.15% TIC Levy

費用包括：

- 新加坡航空來回香港與可倫坡經濟客位機票
- 4晚酒店住宿連早餐、午餐及晚餐 (第1天及第5天晚餐除外)
- 行程表上列明之行程
- 全程專車接送及景點門票
- 英語司機兼導遊服務
- 0.15% 旅遊業賠償基金

Terms & Conditions :

- Package price is per person (in HK\$) and valid between **25Apr2026**;
- and hotel stay must be completed by **30Apr26**
- Booking class : V (except specified periods)
- Twin room is based on 2 single beds or 1 double bed
- Airport tax, HK security charge & fuel surcharge (if any) are not included
- Hotel star ratings are for reference only, please visit hotel's official website for more information
- All the above benefits are only applicable for maximum 2 persons per room per stay
- A non-refundable deposit of HK\$1000 per person required upon reservation
- Full payment must be made after confirmation with no refund
- Upon confirmation, any amendment is subject to our company's discretion
- All prices and conditions are subject to change without prior notice
- Check whether the Security Bureau has issued any [Outbound Travel Alert](#) for your destination before firming up your travel plan to ensure personal safety
- A service fee of HK\$30 will be collected for each ticket issued

條款及細則：

- 以上套票價錢以每成人計算, 有效日期至**2026年4月25日**;
- 酒店入住必須於**2026年4月30日**或之前完成
- 訂位代號 : V (指定日子除外)
- 雙人房之房種2張單人床或1張雙人床
- 費用並未包括兩地機場稅, 香港機場保安稅及燃油附加費 (如適用)
- 酒店星級只供參考, 詳情請到訪酒店官方網頁查詢
- 上述優惠每次每房最多適用於兩位客人
- 訂位時須繳交訂金港幣每位\$1000
- 餘款需於機票及酒店確認後繳付及恕不退還
- 於機票及酒店確認後,如需更改本公司擁有最終決定權
- 所有費用如有更改, 恕不另行通知
- 為確保自身安全, 旅客在落實行程前, 應留意保安局有沒有對目的地發出**外遊警示**
- 每發出機票乙張, 收取港幣\$30服務費

2人成行 GV2



※ 套票以淡季價格計算，於旺季、假期前夕或大型節日期間出發，需另付附加費。詳情向本社職員查詢作準。

Tour Code : SQCMBSL8DPKG25 Ref No. : 41041 WAL/03SEP25/4480/800

Page 3 of 3

